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Z A P I S N I K  
sa 22.  sjednice Školskog odbora  održane  27.2.2023. 

 
Nazočni članovi Školskog odbora : Tomislav Poljak, Daria Martinjak Ledinski, 
Ivana Čović Kozjak, Lana Gelo, Ana Podhraški,Mirjana Lipić,Nikolina Debeljak 
Nenazočni članovi Školskog odbora:  -  
Osobe koje nisu članovi Školskog odbora, a prisustvuju sjednici:   
Maja Bokunić – tajnica, Goran Hotko – ravnatelj . 
Početak sjednice : 18,00 
Završetak sjednice : 19,00 
Utvrđivanje kvoruma : Utvrđuje se da je prisutan dovoljan broj članova kako bi 
odluke donesene na ovoj sjednice bile pravovaljane. 
Predsjedavatelj sjednice : Tomislav Poljak – predsjednik Školskog odbora 
Zapisničar : Maja Bokunić, tajnica 
  
Predsjednik Školskog odbora pozdravlja prisutne, zahvaljuje im na dolasku i predlaže 
sljedeći : 

            
DNEVNI RED : 
 

1. Usvajanje  zapisnika s 21.  sjednice Školskog odbora  

2. Usvajanje Izvješća o izvršenju Financijskog plana 
3. Razno 

 
 
Članovi Školskog odbora suglasni su s predloženim dnevnim redom  

 
Ad 1 )  Usvajanje  zapisnika s 21. sjednice Školskog odbora 
 
Predsjednik Školskog odbora upitao je članove Školskog odbora slažu li se s usvajanjem 
zapisnika s prethodne sjednice.  
Članovi Školskog odbora dizanjem ruku potvrdili su suglasnost. 

 
ZAKLJUČAK  : Zapisnik 21. sjednice Školskog odbora je usvojen. 
 
Ad 2)  Usvajanje Izvješća o izvršenju Financijskog plana  
 
Predsjednik Školskog odbora daje rijeć ravnatelju škole . 
Izvješće o izvršenju Financijskog plana dostavljeno je članovima Školksog odbora u 
privitku poziva na sjednicu. Ravnatelj škole pojasnio je članovima Školskog odbora 
sadržaj Izvješća o izvršenju Financijskog plana.  
Predsjednik Školskog odbora pitao je članove imaju li pitanja. Pitanja nije bilo. 



Predsjednik Školskog odbora upitao je članove Školskog odbora jesu li suglasni s 
usvajanjem Izvješća o izvršenju Financijskog plana . Članovi Školskog odbora 
dizanjem ruku su potvrdili  da su suglasni. 
 
ZAKLJUČAK : Izvješće o izvršenju Financijskog plana  je usvojeno 
 
 
Ad 3 ) Razno  
 
Predsjednik Školskog odbora daje riječ ravnatelju. 
Ravnatelj upoznaje članove Školskog odbora s aktualnostima u radu škole .  
Ove godine obilježava se 100 godišnjica škole. Proslava se planira 18.4.2023. 
godine i tim povodom taj dan se planira kao nenastavni dan. 
Završena su školska natjecanja , naši učenici plasirali su se na županijska natjecanja 
iz matematike, tehničke kulture, informatike, povijesti, kemije i Lidrana . 
Veliki uspjeh naših učenika ostvaren je u natjecanju First Lego League koje je 
održano u Zagrebu na FER-u.Deset učenika naše škole i njihovi mentori Igor Jurišić i 
Tomislav Poljak osvojili su drugo mjesto sa svojim projektom – solarni punjač 
mobitela. 
 
 
Predsjednik zaključuje sjednicu u 19,00 sati. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:                                            Predsjednik Školskog odbora: 
__________________                                      ________________________ 
Maja Bokunić, tajnica    Tomislav Poljak , v.r. 
 
 


